
 

 

 

                     HIMMELEV SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  
tirsdag den 9. juni 2019 kl. 19.00 - 21 .00 
DAGSORDEN 

Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældrerepræsentanter: 
Rikke Sejer, Søren Døygaard, Mette 
Kaas, Marie Schwartz Hoppe,  
Christian Hjortgaard, Niels Bjørn 
Warring, Thomas Graholy 
 
Eksterne repræsentanter:  
Marianne Agentoft og Pernille 
Thidemann Markussen 
 
Elever:  
Esben Hansen 9.a og 
Lasse Mathiesen 8.c 
 
Medarbejdere:  
May-Britt Klokkerholm Nielsen 
Henrik Larsen 
 
Skoleledelse: 
Birgitte Linghartz – pædagogisk 
leder  
Signe Nabe-Nielsen – skoleleder 
Christian Cremonesi-Knudsen – 
viceskoleleder 
 

Afbud 
 
 
 
 
Fraværende 
 
 
 

Marianne Agentoft  
Henrik Larsen 
 
 
 
Thomas Graholy 

mødele
der 

 Signe Nabe-Nielsen Referent Christian Cremonesi-Knudsen 

Næste 
møde 

 
 Aftales i det konstituerende SB 
møde 
 

  

Ca. tid  Punkt Referat        



19.00 – 
19.05 

1. 
Godkendelse af dagsordenen 

Ref. godkendt 

19.05 – 
19.10 

2. 

Nyt fra: 

Formanden, Elevrådet, Medarbejder 

rep. og skoleleder 

 

Ref:  
Formanden: det er første gang vi mødes fysisk efter 
COVID-19 hjemsendelse, og det er gået godt med 
SB-videomøder i TEAMS, det kan vi overveje at 
bruge fremover 
 
Elevrådet: vi har været på 
elevrådskonference/ungebyrådet i kommunen 
Himmelev Skole er den eneste skole som er startet 
med fuldt skema, det var ret hårdt at starte op. 
 
Elevrådsrepræsentanter efterlyser anvendelsen en 
fælles kommunikationskanal i TEAMS til alle elever 
på skolen. 
 
Medarbejdere: vi er tilbage på skolen efter 
nødundervisning. Det har været hårdt, men det går 
fint nu.  Ift. udskolingen og fase 3 i 
genåbningsperioden, var det dejligt med at de 
første 3 skoledage var på nedsat skema. 
 
Skoleleder: Marianne og Pernille fortsætter som 
eksterne medlemmer. Ift. Covid-19 vi har nu haft 
åbent siden midten af april, uden Coronatilfælde. 
Vi har også oplevet mindre sygdom hos både elever 
og personale 
 
God fagfordeling til trods for COVID-19 situationen. 
 Vi er ved at være færdige med skoleårets 
planlægning, et stillingsopslag er opslået vedr. lærer 
til mellemtrinnet. 
 
 
 

19.10 – 
19.40  
 
 

3. 
Drøftelsespunkt 
Udskolingen 
7. – 9. årgangs mulighed for at 
forlade skolens område i 10- og 12 
pausen. 
Tilbagemelding fra arbejdsgruppen. 

Ref: 
Arbejdsgruppen indstiller på baggrund af 
tilbagemeldingerne fra trivselsrådene, at 8. og 9. 
årgangen fortsætter udeordning i 12 frikvarteret, 7. 
årgangen har udeordning fra 1. januar.  
 
Punktet drøftet og debatteret. Bestyrelsen 



 tilsluttede sig ikke indstillingen fra arbejdsgruppen. 
 
Alternative forslag blev fremlagt, og der blev stemt 
om 4 forslag. Forslaget om at tilbyde udeordningen 
i 10 og 12 frikvarteret for 7. årgangen fra 1. januar 
samt udeordning for 8. og 9. i 10-12 frikvarteret 
hele året blev vedtaget.  
 
Skolebestyrelsen peger på følgende 
opmærksomhedspunkter ifm. udeordingen for 
udskolingseleverne 
 

• Kost-næring-læring: fælles opgave for 
skole/hjem, punktet skal tages op på 
forældremødet ligesom alkohol, skal være 
en del af undervisningen i madkundskab på 
7. årgangen og et emne som løbende 
behandles på klassemødet 
 

• Bedre fokus på udbud/efterspørgsel 
mellem kantine og elevrådet: kantinen 
deltager løbende på elevrådsmøder og er 
mere proaktiv ift. at tilpasse udbuddet til 
elevernes ønsker (stadig med fokus på sund 
mad og økologi) 
 

 
• Ønske om spændende udeområder og 

faciliteter for udskolingseleverne: elevrådet 
inddrages og fundraising kan spille en stor 
rolle 

 
Punktet evalueres om et år. 
 
Tak til trivselsrådene for tilbagemeldingerne 

19.40 – 
19.55 

4.  
Orienteringspunkt: 
Skolebestyrelsesvalg 2020 
Orientering om de opstillede 
kandidater. 
Dato for konstituerende 
bestyrelsesmøde. 

Ref: 
Valgmøde afholdt over Skype. 3 stillede op og blev 
valgt ind i bestyrelsen. Marie Schwartz Hoppe og 
Christian Hjortgaard takker af I skolebestyrelsen 
efter dette skoleår. 
 
Esben takker ligeledes af, da han stopper med 9. 
klasse 
 



Mandag d. 15. juni afholdes konstituerende møde. 
Signe orienterer forældrene om bestyrelsens 
sammensætning efter mødet. 

 4.  
Jordbærkage og kaffe 

 

20.15 – 
20.30 

5. 
Orienteringspunkt: 
Initiativer på skolen i kommende 
skoleår 

Fællesaktiviteter som: 
- Morgensang 
- Skolehave 
-  
- Fundraising 

 

 

Ref: 
Der orienteres om nye initiativer for kommende 
skoleår, hvor blandt andet morgensang på alle 
skolens afdelinger som starter op. 
 
Vi fortsætter samarbejdet med Kulturcentret om at 
tilbyde eleverne brug af skolehaverne i 
undervisningen.  
 
Arbejdsgruppen er påbegyndt arbejdet med 
fundraising, der ønskes flere 
forældrerepræsentanter til at indgå i 
arbejdsgruppen.  
 
Arbejdsgruppen peger på området v. Bifrost samt 
almene læringsmiljøer på skolen som første 
projekter ifm. fundraising. 
 
Signe drøfter temaet fundraising ifm. flexuge og 
alternative dage med Å-teamet.   
 
 

20.30 – 
20. 40 

6. 
Evt. 

Ref: 
Følgende punkter drøftet: 
Skolebestyrelsesmøder over TEAMS 
Skolevenner 
Elevtallet på skolens hjemmeside 
 Himmelev Skole på medier/instagram 
 
 
 

20.40 7. 
Godkendelse af referatet 
         

Ref: godkendt 

 
  



 
Rikke Sejer 
Formand for skolebestyrelsen 

Signe Nabe-Nielsen 
Skoleleder 

 
 


